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El ple, que compta amb l’assistència de totes les regidores, comença amb l’aprovació de les actes 
dels plens anteriors. També es dona compte dels últims decrets d’alcaldia. 
 
 
INSCRIPCIÓ DE LA CASA DE LA VILA, LIQUIDACIÓ DELS PRESSUPOSTOS 2023 I 
ORDENANÇA SOBRE LES TAXES AL PARC ARQUEOLÒGIC NEAN 
 
El Ple comença amb dos punts força tècnics. El primer sobre una reiteració perquè finalment 
s’escripturi la Casa de la Vila com a propietat de l’Ajuntament. El segon punt és un informe 
d’intervenció en què es feia la liquidació dels Pressupostos de l’any anterior de l’Ajuntament i els 
organismes autònoms. Tots dos punts es van aprovar per unanimitat. El tercer punt tractava d’una 
actualització de les taxes d’entrada al Parc arqueològic NEAN. Tots els representants van estar 
d’acord en què era un increment raonable i hi van votar favorablement. 
 
 
DOS CONVENIS SOBRE ELS GEGANTS DE CAPELLADES 
 
Hi ha dos punts sobre els Gegants de Capellades. El primer proposa atorgar un ajut específic per al 
transport dels gegants a les diferents trobades on participen arreu del país. L’altre és un ajut 
específic en motiu dels seus 125 anys. Els diferents representants coincideixen en felicitar l’entitat 
i agrair la gran tasca feta per aquesta colla gegantera. Tots dos punts s’aproven per unanimitat. 
 
 
MODIFICACIONS DE CRÈDIT 
 
Pel Ple es presenten dues modificacions de crèdit. La primera, sobre l’Escola Bressol, es tracta d’un 
error de la interventora de l’Ajuntament, en el qual es van pressupostar menys entrades de diners 
de les que finalment hi ha hagut. El resultat és que no es van contemplar com a despeses i hi ha un 
superàvit. El representant de VdC-CUP, malgrat entendre l’error, va afegir que és una llàstima 
perquè s’hagués pogut aprofitar per fer alguna inversió extra a l’Escola Bressol. Amb tot, la 
modificació de crèdit es va aprovar per unanimitat. 
 
La segona modificació de crèdit va ser de l’Ajuntament, en el qual s’afegien un seguit de partides 
com a noves inversions. Tots els representants van estar d’acord en la majoria de les inversions, 
però van demanar poder pactar amb més calma aquesta mena de modificacions perquè algunes 
d’elles s’havien de mirar més a fons. Amb tot, va tenir els vots favorables de tots excepte de 
l’abstenció de VdC-CUP. 
 
 
MOCIÓ EN DEFENSA DE L’ESPAI EIXAM 
 
VdC-CUP presenta una moció que els ha fet arribar el col·lectiu Espai autogestionat l’ Eixam. Ara 
farà uns anys aquest col·lectiu van decidir obrir l’antic espai del BBVA amb finalitats socials, 
culturals, esportives, etc. Asseguren que s’està parlant d’activitats de tota mena i que per diferents 
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Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels plens 
al canal de YouTube de l’Ajuntament. 



motius no tenien cabuda en d’altres espais, ja fossin motius 
econòmics o motius de simple espai mateix: des de l’àmbit de la 
formació, de la cultura, esportiu, polític, de l’associacionisme, 
etc. A més, asseguren que ha generat diferents iniciatives: la 
Biblioteca Comunitària, l’Espai Comunal d’Eines, un Gimnàs 
Popular, un local d’assaig pel Grup de Ball de Bastons de 
Capellades, classes de repàs per a alumnes de Primària, ESO i 
Batxillerat; i ha acollit diferents entitats i activitats, com la 
Xarxa de Suport Mutu, l’entitat esportiva d’Atlètic Capellades o 
el grup de Teatre; entre d’altres tantes iniciatives. Ara bé, l’Espai 
es troba amenaçat per una ordre de desallotjament, i el 
col·lectiu demana una via de diàleg i de negociació entre ells, 
l’Ajuntament i el BBVA per tal de poder assegurar la continuïtat 
del projecte.  
 
El representant de Cs assegura que els integrants del col·lectiu 
són uns delinqüents i no vol entrar en més consideracions. JxC 
i el PSC asseguren que malgrat entendre el projecte i estar a 
favor d’algunes de les accions que s’hi fan, no estan còmodes 
amb les formes ni en l’ocupació de l’immoble. Per la seva part, ERC expressa que entén totes les 
posicions, però que la moció en si no fa cap defensa en abstracte de res, sinó que proposa alguns 
punts de mediació per tal d’arribar a acords pactats entre les parts.  
 
Amb tot això, VdC vota a favor de la moció. ERC també hi vota favorablement, però amb l’excepció 
de la regidora Sònia Buades que s’absté. La resta de grups hi voten en contra. En segona votació, 
pel vot qualificat de l’alcalde, es desfà l’empat i la moció queda aprovada. 
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes. el representant de Cs va fer una queixa sobre l’adquisició d’una gàbia 
per a gossos per posar a les dependències de la policia local. JxC insisteix en concertar una trobada 
sobre alguns dels temes que s’han d’acabar de lligar, com la reforma de l’espai de la Piscina; i es 
torna a posar sobre la taula la idea de regular el trànsit del Capelló amb una rotonda, veient la 
perillositat amb l’arribada de camions fins a l’espai de l’esplanada. El PSC proposa una nova 
marquesina a la parada del Tino del Capelló; i fa arribar una queixa pel que fa a la canalla que juga 
a pilota a la part porxada de la plaça Catalunya. 
 
Per la seva banda, VdC-CUP insisteix en la importància d’impulsar una Comunitat Energètica, 
aprofitant els recursos que el Consell Comarcal posa a disposició dels ajuntaments i reitera el seu 
oferiment per a treballar-hi; pregunta per la notícia d’una votació al Senat sobre la concessió de 
l’edifici de la Guàrdia Civil per a usos públics; pregunta per l’estat del pis que l’ajuntament té en 
propietat i que fa poc va tenir una fuita d’aigua; alerta que a la revista municipal es dona un correu 
electrònic erroni per sol·licitar formar part del Consell de Dones i Persones LGTBI; reitera la 
pregunta sobre l’estat de les RLT de l’Escola Bressol i del Museu Molí Paperer; pregunta pels criteris 
que s’han seguit per fer canvis en el format de la celebració de la jornada de l’Esport; i finalment fa 
un reconeixement a la tasca de les joves de l’escola de dansa, que s’han classificat pels campionats 
europeus que se celebraran a Praga aquest estiu. 
 
Finalment hi ha una intervenció del públic fent una valoració sobre les posicions dels diferents 
representants sobre la moció en suport de l’Eixam. Sense cap més qüestió sobre la taula es dona el 
ple per acabat. 

 
 
 
 
 


